



## JY-C122/222

### 平台式/滚边式系列高速绷缝机

HIGH-SPEED INTERLOCK SEWING MACHINE SERIES

本机是高速绷缝机之基本机种，其完备的自动供油系统与滤油装置，可以确保6000针/分钟的高速缝制。采用了按钮式针距调节装置，以方便调整针距，根据缝料特性，该机送料差动比可在1:0.8~1:1.3之间可方便调整。本机可配备多种辅件进行多功能之缝制。适用于针织、内衣裤、运动衫、松紧带或蕾丝带之缝制。本系列有五线薄、中厚料和五线中厚料机。

One basal interlock type. Perfect automatic lubrication system and filtering device guarantee high sewing speed-6000S.P.M. It adopts the stitch regulator with press-button to adjust the stitch gauge conveniently, the differential ratio is easily adjustable between 1:0.8~1:1.3 according to the fabric feature. Various accessories can be equipped to create multi-function sewing. Suitable for underwear, sportswear, elastic tape and lace sewing.



## JY-C122-356/CH-C1

### 系列筒式高速绷缝机

HIGH-SPEED INTERLOCK SEWING MACHINE SERIES

本机型为环缝的基本机种，采用移动式护针器保护机针，保持线迹稳定美观。具有杠杆式差动调节，硅油注入系统，可减少高速运转时断线，适用于T恤、内衣的下摆缝制及筒型缝制物的缝制。

One basal looping lockstitch type. Adopting movable protecting device, Beautiful and uniform stitch. Direct lever differential adjustment and silicon oil feeding system can reduce thread broken at high speed. Suitable for bottom hemming of underwear, T-shirt etc.



功能

JY-C122-356	UY128GAS 11#	3	5	5.6	1/0.8-1/1.3	5	1	6000	630×410×610	54/52	五线薄、中厚料 FIVE THREAD
JY-C122-364	UY128GAS 11#	3	5	6.4	1/0.8-1/1.3	5	1	6000	630×410×610	54/52	五线 FIVE THREAD
JY-C222-248	UY128GAS 11#	2	4	4.8	1/0.8-1/1.3	5	1	6000	630×410×610	54/52	四线滚边 FOUR THREAD BIND
JY-C162-356	UY128GAS 14#	3	5	5.6	1/0.8-1/1.3	5	1	6000	630×410×610	54/52	五线中厚料 FIVE THREAD
JY-C162-364	UY128GAS 14#	3	5	6.4	1/0.8-1/1.3	5	1	6000	630×410×610	54/52	五线中厚料 FIVE THREAD
JY-C222-356	UY128GAS 11#	3	5	5.6	1/0.8-1/1.3	5	1	6000	630×410×610	54/52	五线滚边 FIVE THREAD BIND
JY-C222-364	UY128GAS 11#	3	5	6.4	1/0.8-1/1.3	5	1	6000	630×410×610	54/52	五线加宽滚边 FIVE THREAD FOR ENDING AWIDENING
JY-C122-356/CH-C1	UY128GAS 11#	3	5	5.6	1/0.3-1/2.9	5	1	6000	630×410×610	54/52	筒式三针五线 CYLINDER BED FIVE THREAD